

**Minister of
Seniors Affairs**

6th Floor
400 University Avenue
Toronto ON M7A 2R9
Tel.: (416) 314-9710
Fax: (416) 325-4787

**Ministre des Affaires
des personnes âgées**

6^e étage
400, avenue University
Toronto ON M7A 2R9
Tél.: (416) 314-9710
Téléc.: (416) 325-4787



Ontario

March 2017

Dear Mayor, Reeve and Members of Council:

I am pleased to invite you to participate in the [2017 Senior of the Year Award](#). This annual award was established in 1994 to give each municipality in Ontario the opportunity to **honour one outstanding local senior**, who after the age of 65 has enriched the social, cultural or civic life of his or her community.

Pay tribute to a Senior of the Year award recipient and show how seniors are making a difference in your community!

Make a nomination for [Senior of the Year](#)!

Deadline is April 30, 2017.

A certificate, provided by the Ontario government, is signed by Her Honour the Honourable Elizabeth Dowdeswell, Lieutenant Governor, myself as Minister of Seniors Affairs, and the local Head of Council.

The Government of Ontario is proud to offer this partnership with the municipalities. Seniors have generously offered their time, knowledge, expertise and more to make this province a great place to live. It is important to recognize their valuable contributions.

If you have questions, please contact the Ontario Honours and Awards Secretariat:

Email: ontariohonoursandawards@ontario.ca
Phone: 416 314-7526
Toll-free: 1 877-832-8622
TTY: 416 327-2391

Thank you in advance for taking the time to consider putting forward the name of a special senior in your community.

Sincerely,

The Honourable Dipika Damerla
Minister

Minister of
Seniors Affairs

6th Floor
400 University Avenue
Toronto ON M7A 2R9
Tel.: (416) 314-9710
Fax: (416) 325-4787

Ministre des Affaires
des personnes âgées

6^e étage
400, avenue University
Toronto ON M7A 2R9
Tél.: (416) 314-9710
Téléc.: (416) 325-4787



Mars 2017

Madame la mairesse, Madame la préfète, chères membres du conseil,
Monsieur le maire, Monsieur le préfet, chers membres du conseil,

J'ai le plaisir de vous inviter à participer au [Prix de la personne âgée de l'année 2017](#). Ce prix annuel a été instauré en 1994 pour donner à chaque municipalité la possibilité de rendre hommage à une personne âgée exceptionnelle de la localité qui, après ses 65 ans, a enrichi la vie sociale, culturelle ou citoyenne de sa collectivité.

Rendez hommage à une ou un récipiendaire du Prix de la personne âgée de l'année, et montrez comment les personnes âgées font une différence dans votre collectivité!

Proposez une candidature pour [le Prix de la personne âgée de l'année](#)!

La date limite est le 30 avril 2017.

Un certificat, fourni par le gouvernement de l'Ontario, est signé par Son Honneur l'honorable Elizabeth Dowdeswell, lieutenant-gouverneure, par moi-même, en qualité de ministre des Affaires des personnes âgées, et par la ou le chef du conseil de la localité.

Le gouvernement de l'Ontario est fier d'offrir ce partenariat aux municipalités. Les personnes âgées ont généreusement offert leur temps, leurs connaissances, leur savoir-faire et davantage, pour faire de cette province un endroit où il fait bon vivre. Il est important de rendre hommage à leurs précieuses contributions.

Pour toute question, veuillez communiquer avec le Secrétariat des distinctions et prix de l'Ontario :

Courriel : ontariohonoursandawards@ontario.ca
Téléphone : 416 314-7526
Sans frais : 1 877 832-8622
ATS : 416 327-2391

Je vous remercie d'avance de prendre le temps de songer à proposer le nom d'une personne âgée exceptionnelle de votre collectivité, et je vous prie de croire à l'expression de mes sentiments les meilleurs.

La ministre,

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Dipika'.

L'honorable Dipika Damerla